
ANTONIO VIVALDI

CONCERTO

for Flautino, Strings and Bassoon

C major/C-Dur/E♭ majeur

Op. 44/11

(RV 443)

Edited by / Herausgegeben von
Felix Behn

PREVIEW
Low Resolution



Ernst Eulenburg Ltd

London · Mainz · Madrid · New York · Paris · Tokyo · Toronto · Zürich

I. Allegro 1

II. Largo 12

III. Allegro molto 13

PREVIEW
Low Resolution

© 1963 Ernst Eulenburg & Co GmbH

All rights reserved.

No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system,
or transmitted in any form or by any means,

electronic, mechanical, photocopying, recording or otherwise,
without the prior written permission of the publisher:

Ernst Eulenburg Ltd
48 Great Marlborough Street
London W1V 2BN

ANTONIO VIVALDI: Concerto C major for Flautino (Recorder)

Pischedda¹), Inventaire thématique No. 79
Rinaldi², Op. 44, No. 11

The present edition is based on a copy of the score in the Biblioteca Nazionale Turin, Collection «Renzo Giordano», Musica strumentale Vol. III, 292—301, entitled «Conc^{to} per Flautino». There is no indication as to instruments in front of the first stave.

Pischedda¹), Inventaire thématique No. 79
Rinaldi², op. 44, no. 11

Die vorliegende Ausgabe beruht auf einer Partitur-Ausgabe der Biblioteca Nazionale Turin, Collection «Renzo Giordano», Musica strumentale Vol. III, Bl. 292—301, intitulée: «Conc^{to} per Flautino». Es gibt keine Angabe über die Instrumente vor dem ersten Notenblatt.



the editor, the latter being realized in its simplest expression and for guidance.

Die Solostimme kann man unbedenklich einer Blockflöte übertragen. Alle in Klammern stehenden Zeichen sind Zusätze des Herausgebers, desgleichen die meist in Analogie hinzugefügten gestrichelten Binden und Haltebögen. Die Aussetzung des Basses ist ein in die einfachste Form gebrachter Vorschlag.²

Im einzelnen seien folgende Abweichungen von der Verlage angeführt:

1) Marc Pischedda «Antonio Vivaldi et la musique instrumentale» Paris 1928.

2) Mario Rinaldi «Catalogo numerico tematico delle composizioni di Antonio Vivaldi» Rom 1945.

3) vgl. auch Walter Kolodze «Die Aufführungspraxis bei Vivaldis Leipzig 1915, pg. 91ff.

	Takt	System	Bemerkung
1. Satz			
	105	Viol. II	statt d'
	407	Viol. II	statt c"
2. Satz			
	11	Viol. II	statt alla"
3. Satz			
	42	Bass	statt e
	45	Flöte	statt g
	68	Klar.	statt h,

Felix Schroeder

Concerto C-Dur

für Flöte (Flauto dolce), Streicher und Cembalo

I.

Antonio Vivaldi Op. 44, Nr. II

(ca. 1675 - 1741)

Flöte
Flute dolce

Violino I

Violino II

Alto Viola

Cembalo
Vcl., Violone

3

15

[forte]

[fortissimo]

[p]
[fortissimo]

=

33 (pianissimo)

Low Resolution

xx-xx

PREVIEW
Low Resolution

A musical score page featuring a large diagonal watermark reading "PREVIEW" followed by "Low Resolution". The musical score consists of five staves of music for various instruments, with dynamics like [f], [ff], and [ff] indicated above the staves.

